

Title (en)

A METHOD RELATING TO COLLECTING BLOOD SAMPLES IN CONJUNCTION WITH BLOOD TAKING PROCESSUS.

Title (de)

VERFAHREN ZUM SAMMELN VON BLUTPROBEN KOMBINIERT MIT BLUTABNAHME.

Title (fr)

TECHNIQUE DE COLLECTE D'ECHANTILLONS DE SANG COMBINE AVEC DES PROCEDES DE PRELEVEMENT DE SANG.

Publication

EP 0606425 A1 19940720 (EN)

Application

EP 93913709 A 19930526

Priority

- SE 9201738 A 19920605
- SE 9300463 W 19930526

Abstract (en)

[origin: WO9325143A1] A method pertaining to sampling blood in conjunction with blood taking processes and manual plasmapheresis with the aid of a blood bag (1) and connecting hose (2, 4) and a needle (3) which is intended for insertion into the blood donor, in a known manner. The method is characterized in that the hose is provided with a hose coupling (5) and in that a hose clamp (6) is fitted between the coupling and the needle.

When sampling blood, the hose (2, 4) is closed-off on both sides of the coupling (5) and the coupling is then loosened and that part of the coupling which is connected to the needle-accommodating part of the hose (4) is connected to a sub-pressure sleeve or the like, in which one or more sub-pressure tubes or the like in sequence is/are inserted for collecting blood samples.

Abstract (fr)

Technique d'échantillonnage de sang mise en oeuvre conjointement avec des procédés de prélèvement de sang et de plasmaphérèse manuelle, consistant à utiliser une poche de sang (1) et un tube de raccordement (2, 4), ainsi qu'une aiguille (3) destinée à être introduite dans le corps du donneur de manière classique. La technique se caractérise en ce que le tube est pourvu d'un raccord (5) de tube et en ce qu'un clamp (6) de tube est disposé entre le raccord et l'aiguille. Au cours de l'échantillonnage de sang, le tube (2, 4) est refermé des deux côtés du raccord (5), puis celui-ci est libéré, et la partie du raccord reliée à la partie du tube (4) recevant l'aiguille, est reliée à un manchon à sous-pression ou analogue, dans lequel un ou plusieurs tubes à sous-pression ou analogue sont introduits en séquence afin de collecter des échantillons de sang.

IPC 1-7

A61B 5/14; A61M 1/02

IPC 8 full level

A61B 5/154 (2006.01); **A61B 5/15** (2006.01); **A61M 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A61B 5/15003 (2013.01 - EP); **A61B 5/150992** (2013.01 - EP); **A61B 5/154** (2013.01 - EP US); **A61M 1/86** (2021.05 - EP US);
A61B 5/150389 (2013.01 - EP); **A61B 5/150503** (2013.01 - EP); **A61B 5/150572** (2013.01 - EP); **A61M 1/02** (2013.01 - EP);
A61M 1/3496 (2013.01 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 9325143A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9325143 A1 19931223; AU 4364593 A 19940104; BG 98485 A 19940930; CA 2114324 A1 19931223; CZ 50294 A3 19940615;
EP 0606425 A1 19940720; FI 940523 A0 19940204; FI 940523 A 19940204; JP H06509735 A 19941102; PL 302314 A1 19940725;
RU 94016157 A 19960520; SE 502351 C2 19951009; SE 9201738 D0 19920605; SE 9201738 L 19931206; SK 27094 A3 19940810

DOCDB simple family (application)

SE 9300463 W 19930526; AU 4364593 A 19930526; BG 9848594 A 19940218; CA 2114324 A 19930526; CZ 50294 A 19930526;
EP 93913709 A 19930526; FI 940523 A 19940204; JP 50137094 A 19930526; PL 30231493 A 19930526; RU 94016157 A 19940204;
SE 9201738 A 19920605; SK 27094 A 19930526